
DR. YUSUF YUCA, PHD
O R A L  A N D  M A X I L L O F A C I A L  S U R G E O N

Dr. Yusuf Yuca is a highly accomplished Oral and Maxillofacial Surgeon with a
distinguished academic background and a commitment to clinical excellence. Recognized
internationally for his research in regenerative therapies, Dr. Yuca combines advanced
surgical expertise with a focus on aesthetic outcomes. He specializes in complex surgical
extractions, dental implantology, and smile design.
Education & Academic Achievements

PhD in Oral, Dental, and Maxillofacial Surgery | Bezmialem Vakif University, Istanbul 
(2014 – 2019)

Thesis: Comparative Effectiveness of Ozone Therapy and Low-Level Laser Therapy
in Traumatic Facial Nerve Damage Models.
Award: Recipient of the "Best Research Award" at the FDI World Dental Congress,
San Francisco (2019).

MSc & DDS in Dentistry | Yeditepe University, Istanbul (2007 – 2014)
Clinical Expertise
Dr. Yuca provides a comprehensive range of advanced dental treatments, with a primary
focus on:

Oral & Maxillofacial Surgery: Expert management of complex extractions and jaw-
related pathologies.
Advanced Implantology: Specialized in dental implants and bone grafting procedures.
Aesthetic Dentistry: Precision application of laminate veneers and digital smile
design.
Laser & Ozone Therapy: Integrating cutting-edge technology for accelerated healing
and nerve recovery.

Professional Affiliations & Continuous Education
Dr. Yuca is an active participant in the global dental community, regularly attending
international symposia to stay at the forefront of surgical innovation. He holds active
memberships in:

TAOMS (Turkish Association of Oral and Maxillofacial Surgery)
AÇBİD (Oral and Maxillofacial Surgery Association)

Personal Details
Born: 1988, Istanbul.
Languages: Turkish (Native), English (Professional).



Д-р Юсуф Юджа (Dr. Yusuf Yuca)
Специалист в области челюстно-лицевой хирургии, 

доктор медицинских наук (PhD)

Доктор Юсуф Юджа — признанный специалист в области челюстно-лицевой
хирургии с выдающимся академическим бэкграундом. Его работа отмечена на
международном уровне, в частности, за инновационные исследования в области
регенеративной терапии. Доктор Юджа успешно сочетает передовые хирургические
методы с эстетическим подходом, специализируясь на имплантологии и
комплексной реконструкции улыбки.
Образование и научные достижения

Докторантура (PhD): Кафедра челюстно-лицевой хирургии | Университет
Безмиалем Вакиф, Стамбул (2014 – 2019)

Тема диссертации: «Сравнительный анализ эффективности озонотерапии и
низкоинтенсивной лазерной терапии на модели травматического
повреждения лицевого нерва».
Награда: Удостоен премии «За лучшее исследование» на Всемирном
стоматологическом конгрессе (FDI) в Сан-Франциско, США (2019 г.).

Магистратура и высшее образование: Стоматологический факультет |
Университет Едитепе, Стамбул (2007 – 2014)

Клиническая специализация
Доктор Юджа обладает глубокой экспертизой в следующих направлениях:

Челюстно-лицевая хирургия: Проведение сложных хирургических операций в
полости рта.
Дентальная имплантология: Установка имплантатов любой сложности и костная
пластика.
Эстетическая стоматология: Работа с ламинированными винирами и создание
эстетики улыбки.
Инновационное лечение: Применение лазерных технологий и озонотерапии
для ускоренной реабилитации пациентов.

Профессиональное развитие и членство в организациях
На протяжении всей карьеры доктор Юджа активно участвует в международных
конгрессах, симпозиумах и семинарах. Является действующим членом
профессиональных сообществ:

TAOMS (Турецкая ассоциация челюстно-лицевой хирургии).
AÇBİD (Ассоциация челюстно-лицевой хирургии).

Личная информация
Дата и место рождения: 1988 г., Стамбул.
Языки: Турецкий (родной), Английский (профессиональный).


